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Verksamhetsberättelse för 
Seniorerna Unionen Dalarna år 2017

Föreningens årsmöte ägde rum i Festsalen på Forum, Borlänge 
onsdagen den 5 april med 26 deltagare.

Styrelsen har under året haft följande sammansättning:
Ordförande Mats Edlund Falun
Vice ordförande Stig Lindqvist Avesta
Kassör Christina Zetterström Falun
Sekreterare Berith Löfblom Borlänge
Ledamot Nils-Olov Olsson Smedjebacken
Suppleant Ingrid Lindahl Borlänge
Suppleant Mats Persson Smedjebacken

Årsmötesvald revisor har varit Ignar Quickers med Mailis Norin som 
suppleant. Ytterligare en revisor med suppleant utses enligt stadgarna av 
regionstyrelsen i Unionen Dalarna.

Valberedningen har bestått av Ignar Quickers och Birgitta Nyström med 
Tommy Bäck som suppleant.

Styrelsen har haft 6 protokollförda sammanträden under 2017.

Ingrid Lindahl och Berith Löfblom deltog i Dalarnas Folkrörelsearkivs årsmöte 
den 9 april i Falun. Berith var utsedd till mötessekreterare med Mikael Rosén 
som mötesordförande. Björn Halvarsson valdes till ny ordförande. Man har nu
endast tre anställda och en extra utdebitering kommer att ske till 
medlemmarna för att stabilisera ekonomin. 

Mats Edlund och Mats Persson deltog i Unionens seniorsföreningars 
årsmöte, som hölls 15–16 maj i Tallinn. Man pratade bl a om återinträde för 
pensionärsmedlem i Unionen centralt. Gunnar Henriksson är kvar som 
ordförande med oförändrad styrelse.

Berith Löfblom och Mats Edlund har under året arbetat med att få de 
medlemmar som önskade återinträde i Unionen centralt att bli registrerade 
men detta tog väldigt lång tid att genomföra. Man hänvisade till svårigheter 
med det nya datasystemet och först efter brev till Förbundsstyrelsen blev det 
hela åtgärdat. 
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Sju aktiviteter har genomförts under året. Vi började med Kultursoppa i Falun 
den 17 mars med endast 9 deltagare till ”Livs levande – en poetisk resa”. 
Därefter blev det årsmöte på Forum i Kvarnsveden den 5 april med 26 
närvarande. Vi avslutade våren med en resa ”I Dan Anderssons fotspår” den 
29 maj med 34 deltagare. Ett populärt stopp blev det vid Pajso där Nils-Olov 
Olsson och Margareta Åhrman bjöd på fika vid en lägereld vid vattnet.

Höstens första aktivitet blev en Gagnef-dag den 1 september med 47 
deltagare. Den följdes av ett medlemsmöte i Avesta den 2 oktober med 38 
medverkande. Senhöstens aktivitet blev en resa till Västerås den 19 
november för att se ”Soldat Fabian Bom” där också 38 deltog. Året 
avslutades med julbord på Wanbo Herrgård den 3 december med 26 
personer, som efter att ha besökt värdshusets likkällare, njöt av ett mycket 
gott julbord.

Alla aktiviteter och fotografier finns redovisade på vår hemsida 
unionpensdal.weebly.com. Förslag på aktiviteter kan gärna lämnas där och 
styrelsens sammansättning syns där.

Styrelsen tackar medlemmarna för visat intresse och förtroende. Vi vill också 
tacka Unionen Dalarna för ekonomiskt bistånd, att vi fått låna lokaler och 
kontorsmaskiner och mycket annat. Ett speciellt tack vill vi rikta till Karin 
Sandström, men även till övrig personal på regionkontoret, som alltid ställt 
upp och hjälpt oss när vi behövt det.

Borlänge i januari 2018

Mats Edlund Stig Lindqvist Berith Löfblom

Nils-Olov Olsson Christina Zetterström

Ingrid Lindahl Mats Persson
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